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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید منصور اسفندیاری  را گرامی می دارد

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست از برنامه  جدید این 
سازمان برای استخدام ۵۰۰ محیط بان خبر داد و گفت: این 
موضوع در مذاکراتی با رئیس سازمان اداری و استخدامی 

مطرح شده است.
جمشید  تسنیم،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
محبت خانی- فرمانده یگان حفاظت محیط زیست با اشاره به 
آخرین اقدامات برای ساماندهی وضعیت محیط بانان، اظهار 
کرد: طی صحبت هایی که به تازگی با آقای کلانتری رئیس 
سازمان محیط زیست داشتیم، او گفت که در مذاکراتی که 
با آقای انصاری رئیس سازمان اداری و استخدامی داشته، 

به دنبال راهی بوده که محیط بانان طرحی، پیمانی شوند.
وی افزود: بر همین اساس، ما نیز اسامی 500محیط بان 
طرحی را پس از شناسایی از لحاظ توانمندی و کارآیی، به 
آقای کلانتری اعلام کرده ایم و او نیز در نامه ای به رئیس 
سازمان اداری و استخدامی، اسامی این افراد را برای طی 

مراحل قانونیِ پیمانی شدن آن ها، اعلام کرده است.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست به جزئیاتی از نحوه 
به کارگیری محیط بانان طرحی اشاره کرد و گفت: برخی 
محیط بانان به صورت طرحی با یگان حفاظت محیط زیست 
همکاری می کنند، این ها را نه آموزش می دهیم و نه حتی 

گزینش هم می کنیم.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: حتی در 
جریان استخدام و دعوت به کار آنها نیز نیستیم، حکم 
استفاده از سلاح هم به محیط بانان طرحی نمی دهیم، به 
عنوان مثال طرحی محیط زیستی در استانی پیش می آید و 

در آن استان مورد نظر به فراخور کار، از محیط بانان به صورت 
مشارکت در طرح، استفاده می شود که به آنها محیط بانان 

طرحی گفته می شود.
محبت خانی با بیان اینکه محیط بانانِ طرحی فقط لباس 
قرارداد  ندارند، گفت:  درجه هم  و  محیط بانی می پوشند 
طرحی این محیط بانان سالی یک بار، براساس ضوابط و 
نیاز طرح، تمدید می شود، پس از پایان طرح نیز همکاری 

آنها قطع می شود و تعهدی نیز نسبت به آنها وجود ندارد.
بیمه  داد:  ادامه  زیست  محیط  حفاظت  یگان  فرمانده   
توانستیم  بسیار  دشواری های  با  را  طرحی  محیط بانان 
محیط بانان  تمام  است؛  شده  انجام  و  کنیم  پیگیری 
»طرحی« در مدت اجرای طرح، بیمه هستند و امروز هیچ 

محیط بانی، اعم از طرحی و قراردادی بدون بیمه نداریم.
حدود 500تن  را  طرحی  محیط بانان  تعداد  محبت خانی، 
اعلام کرد و افزود: درصدد هستیم به محض اینکه نیروی 
انسانی ما در یگان حفظت محیط زیست تکمیل شود، از 
بین واجدان شرایط، تعدادی از آنها را به عنوان محیط بان 

قراردادی به کارگیری کنیم.
وی اضافه کرد: بنده به هیچ وجه محیط بان طرحی را قبول 
ندارم، محیط بان یا قراردادی است و یا اصلا نباید به کارگیری 
شود، زیرا معتقدم اینها نباید محیط بانی را ادامه دهند، 
یا باید قراردادی باشند و یا اصلا به کارگیری نشوند، این 
نیروهای طرحی کار را برای ما سخت کرده اند، به اینها درجه 
و اسلحه هم تعلق نمی گیرد و آموزش هم ندیده اند و برای 
گزینش هم با ما در یگان حفظت محیط زیست هماهنگ 

نمی شود.
 فرمانده یگان حفاظت محیط زیست با تأکید بر اینکه 
از  بتوانیم  باید  و  نیست  خوشایند  طرحی  محیط بان 
افراد کارآمد و توانمند  نیروهای طرحی استفاده کرده و 
را به عنوان محیط بان قراردادی به کارگیری کنیم، اظهار 
کرد: محیط بان های طرحی حقوق  و مزایای شان 50 درصد 
محیط بانان رسمی و قراردادی است که باید این وضعیت 

ساماندهی شود.
محبت خانی در پایان خاطرنشان کرد: در بین محیط بانان 
طرحی، افرادی هستند که قابلیت رسمی و یا حتی قراردادی 
شدن نیز هستند که باید شرایطی برای فراهم شود تا از این 

افراد به عنوان نیروهای رسمی و قراردادی استفاده کنیم.

خبر اول

برنامه جدید محیط زیست برای استخدام ۵۰۰ محیط بان  مسئولان نمی گیرن!
خیلی وقت ها پیش می آید 
سرگر م موضوعی بی اهمیت یا 
کم اهمیت باشیم! بیشتر به 
نظر می رسد سرمان را گرم کرده 
اند تا اهمیت موضوعات دیگر 

از نظرمان دور بماند.
برایمان  آمریکا  انتخابات 
اهمیت دارد، اما عمر این اهمیت یک هفته بیشتر نمی شود، یا 
بیخودتر از آن، مهاجرت خرده بازیگری که بیشتر عشوه های خرکی 
اش در نشست خبری یادمان مانده تا بازی در سینما و تلویزیون!

بعضی خبرها زنگ خطر دارد اما خبرهای حاشیه موضوع اصلی 
بیشتر درد آور است! 

دزدیدن گردنبند چند میلیونی علی دایی به فکر فرو بردمان، اما 
دستگیری دزد گردنبند آقای گل جهان کمتر از یک هفته موضوع 

جالبی بود که برای ما آدم معمولی ها شبیه معجزه است.
علی دایی اگر ویژه دیده شد دستمزد سال ها تلاش و دنبال توپ 
دویدن هایش را گرفت، برای اینکه امروز ویژه به کارش رسیدگی 

شود عناوین بسیاری را یدک می کشد.
شاید خیلی هم قابل توجیه نباشد، چون علی دایی است باید 
خارج از نوبت پیگیرش باشند، اما این خبر، از مسافرت نماینده 
مجلس در سخت ترین زمان کرونایی که مردم را توصیه وار مجبور 

به در خانه ماندن می کنند، کمتر درد داشت!
قرار بود مجلس با رویکرد انقلابی درد مردم را دوا کند و چاره ای بر 
بی قانونی ها باشد، اما به نظر می رسد از این طریق دری به سوی 

سوءاستفاده و زیاده خواهی برای برخی ایجاد شد.
انتخابات آمریکا بهانه مناسبی برای زیر آبی رفتن نماینده محترم 
شد تا با شعار در خانه بمانیم و ماسک بزنیم و با وجود محدودیت 
های رفت و آمد برای آدم معمولی ها و افراد فاقد رانت، سری به 
شهرهای شمالی زده و خستگی ماه ها تلاش نکرده در مجلس 

را از تن بدر کند.
خدا را شاهد اعمال خود بدانیم

زالی: پیشنهاد ما تعطیلی ۲ تا 
۳هفته  ای تهران است 

فرمانده ستاد مدیریت بیماری کرونا در تهران گفت: با هدف کنترل 
اپیدمی و بازیابی توان و رمق تیم بهداشت و درمان، پیشنهاد ما 

تعطیلی دو تا سه هفته  ای تهران است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از باشگاه خبرنگاران پویا؛ دکتر 
علیرضا زالی گفت: در تهران، حجم مراجعات ما به بخش  های 
بیمارستانی افزایش یافته است؛ برای کنترل اپیدمی و بازیابی توان 
و رمق تیم بهداشت و درمان پیشنهاد ما دو تا سه هفته تعطیلی 
در تهران به غیر از مشاغل امدادی و حیاتی و مشاغلی مانند توزیع 
مواد غذایی است. وی تصریح کرد: الان در تهران بالغ بر 6400بیمار 
بستری داریم که عدد قابل توجهی است و حدود 1700نفر در 
بخش  های مراقبت ویژه بستری و بدحال هستند؛ پرسنل بهداشتی 
و درمانی ما در معرض خطر ابتلا به ویروس کرونا هستند که 

متأسفانه مبتلا می  شوند و از مدار ارائه خدمات خارج می  شوند.

شکنندگی روانی مردان در دوران 
پاندمی کووید ۱۹

رئیس سازمان نظام روانشناسی و مشاوره کشور از آسیب پذیری 
روانی بیشتر مردان نسبت به زنان در دوران پاندمی کووید۱۹ خبر داد. 
محمد حاتمی اظهار کرد: مطابق با بررسی های انجام شده آسیب 
پذیری روانی مردان نسبت به زنان در دوران پاندمی کووید۱۹ 
بیشتر بوده است و به طور کلی مردان شکننده تر بوده اند. وی 
افزود: شاید یکی از دلایل این شکنندگی این است که مردان در 
گذشته  فعالیت های گسترده ای در خارج از خانه داشتند و اکنون 

فعالیت هایشان محدودتر شده است. 

پیش درآمد

اخبار

ماسک 1300 تومانی در داروخانه ها

افزایش قیمت ها و بحران اقتصادی داروسازان

عودت ۷۰هزارخودرو به مبدأ با اجرای محدودیت های تردد

دبیر انجمن داروسازان تهران از توزیع ماسک ۱۳۰۰تومانی 
در داروخانه ها خبر داد و در عین حال ضمن انتقاد از 
گفت:  داروخانه ها،  به  کرونایی  تسهیلات  ارائه  عدم 
در حال حاضر با توجه به تغییرات فاحش قیمتی در 
تأمین داروی مردم در داروخانه ها، بحران اقتصادی در 

داروخانه ها وجود دارد. 
دکتر  ایسنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ماسک  توزیع  وضعیت  درباره  دری،  محمدرضا 
حاضر  حال  در  گفت:  داروخانه ها،  در  ۱۳۰۰تومانی 
داروخانه ها  به  توزیع ماسک ۱۳۰۰تومانی  وضعیت 

بسیار بهتر شده است.
وی افزود: در حال حاضر دو سه شرکت، این ماسک ها 
را در اختیار داروخانه ها قرار می دهند. عوامل توزیع 
آن نسبتاً خوب شده، فراگیرتر شده و وضعیت توزیع 
ماسک های  است.  درآمده  قبلی  شرایط  از  ماسک 
صنعتی ۱۳۰۰تومان در داروخانه ها موجود است و فعلًا 

مشکلی ندارد.

دری درباره وضعیت پرداخت مطالبات داروخانه ها و 
وضعیت اقتصادی داروخانه ها، گفت: با پیگیری های 
انجمن داروسازان و در جلساتی که پیگیری آن را با 
بیمه ها و کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای 
اسلامی داشتیم، خوشبختانه وضعیت مطالبات بهتر 
شده است؛ به طوری که میزان بدهی ها از آن فاصله 
هشت یا ۹ماهه به پنج الی شش ماه کاهش یافته 

است.
دری ادامه داد: البته در حال حاضر چالشی که وجود 
دارد، این است که داروخانه ها به دلیل تغییر قیمتی 
که در داروها وجود دارد، به شدت نیازمند افزایش 
سرمایه هستند تا بتوانند همان خدمات قبلی را ارائه 
کنند. زمانی که داروها گران می شوند، نیاز به افزایش 
سرمایه برای تأمین مجدد آن ها دارید. در حال حاضر 
بحران اقتصادی با توجه به تغییرات فاحش قیمتی، 
بتوانند  مردم  تا  است  مردم  داروی  تامین  درباره 
خدمات مورد نیازشان را از داروخانه ها دریافت کنند.

این موضوع در حال حاضر مهمترین چالش ما در 
داروخانه ها است.

دبیر انجمن داروسازان تهران افزود: از آنجایی که قیمت 
داروها مرتباً در حال افزایش است، باعث می شود که 
داروخانه برای تامین داروها نیازمند افزایش سرمایه 
داشته باشد. داروخانه ها داروهایشان را با قیمت نازل 
می فروشند، اما برای تأمین مجدد آن ها باید با قیمت 
افزایش  تا ۱۰۰درصد  موارد  برخی  در  حتی  و  گران تر 
قیمت، بخرند که این موضوع چالش نیاز به سرمایه را 

برای داروخانه ها ایجاد کرده است.
دری در ادامه ضمن انتقاد از عدم  ارائه تسهیلات بانکی 
مرتبط با کرونا به داروخانه ها، گفت: نمی دانم ستاد 
کرونا بر اساس چه اصلی داروخانه ها را از شمول اینکه 
بتوانند در اخذ وام شرکت داشته باشند و از بانک ها 
بابت مشکلاتی که برای داروخانه ها در دوران کرونا و 
در حوزه ارائه خدمات، کم و کاستی های دارو و... پیش 

آمده، تسهیلات دریافت کنند، خارج کرده است.

پلیس  عملکرد  تشریح  به  ناجا  راهور  پلیس  رئیس 
راهور در اجرای طرح محدودیت های تردد در ۲۵استان 
پرداخت و گفت: در اجرای طرح محدودیت های تردد 

۹۳۱تیم با بیش از ۲هزارنفر نیرو به کارگیری شده اند.
خبری  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
پلیس، سردار سید کمال هادیان فر در خصوص اجرای 
طرح محدودیت های تردد در ۲۵استان برابر مصوبه ستاد 
ملی مبارزه با کرونا اظهار کرد: از ساعت۲۴ سه  شنبه- 

۱۳آبان ماه تا ساعت۲۴ چهارشنبه- ۱۴آبان ماه سال جاری، 
۹۳۱تیم برای اجرایی شدن این طرح به کارگیری شدند.

وی با بیان اینکه در اجرای طرح محدودیت های تردد در 
۲۵استان ۲هزار و ۷۷ نفر نیرو به کارگیری شده اند، ادامه 
داد: در این مدت تعداد نقاط اجرای طرح، ۳۸۰نقطه، تعداد 
خودروهای عودتی به مبدأ ۷۰هزار و ۵۰۰دستگاه، تعداد 
خودروهای اعمال قانون شده ۳هزار و ۷۹۹دستگاه و توقیف 

و انتقال به پارکینگ ۴۹دستگاه بوده است.

رئیس پلیس راهور ناجا در ادامه عنوان کرد: همچنین 
در این مدت سه روزه به افرادی که بدون ماسک بوده اند، 

۶هزار و ۸۳عدد ماسک داده ایم.
سردار هادیان فر در پایان خاطرنشان کرد: مقایسه تردد 
)۲۵استان(،  قبل  سال  مشابه  زمان  با  چهارشنبه  روز 
۴۲درصد کاهش و مقایسه تردد روزچهارشنبه با زمان 
را  استان ها(، ۳۳درصد کاهش  مشابه سال قبل )کل 

نشان می دهد.

نیروی انتظامی

سلامت

محمد نیک آیین

 نویسنده و روزنامه نگار
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کاهش  بخشنامه  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  کرج  فرماندار 
شامل  پنجشنبه ها  تعطیلی  و  کارمندان  ۵۰درصدی 
بانک های استان البرز نیز خواهد شد؟ گفت: در این رابطه  
مشابه بخشنامه های ابلاغی استان تهران در استان البرز 
آبان ماه شاهد کاهش  پایان  تا  اجرایی می شود و فعلاً 

حضور ۵۰درصدی کارمندان در ادارات البرز خواهیم بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، غفور قاسم پور در جریان حضور 
میدانی در مبادی ورودی و خروجی استان و پایش اجرای 
طرح محدودیت ترددها گفت: با تصمیم ستاد استانی 
مقابله با کرونا، اجرای طرح محدودیت ترددها در ۲۵مرکز 

استان از جمله استان البرز و شهرکرج آغاز شده است.
وی افزود: با صدور دستور استاندار محترم و تصمیمات 
ستاد استانی مقابله با کرونا، از لحظه اجرای این طرح، 
شاهد حضور پررنگ عوامل انتظامی و راهور در مبادی 

ورودی و خروجی استان هستیم.
قاسم پور در ادامه از مردم خواست تا قوانین را رعایت 
کنند و افزود: از عموم هموطنان می خواهم با توجه به 
تصمیمات اتخاذ شده تابع قوانین باشند تا بتوانیم به 
نحو اثر بخشی با اعمال محدودیت ها از  شرایط فعلی این 

بیماری عبور کنیم.
معاون استاندار این نکته را هم خاطرنشان کرد که در 
اجرای طرح محدودیت ترددها، البرز و تهران به صورت 
یکپارچه دیده شده اند و در مبادی ورودی و خروجی البرز 
و تهران کنترل ها توسط نیروهای پلیس راهور تداوم دارد.

بخشنامه کاهش  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  وی همچنین 
شامل  پنجشنبه ها  تعطیلی  و  کارمندان  ۵۰درصدی 
بانک های استان البرز نیز خواهد شد؟ گفت: در این رابطه 
مشابه بخشنامه های ابلاغی استان تهران در استان البرز 
آبان ماه شاهد کاهش  پایان  تا  اجرایی می شود و فعلاً 

حضور ۵۰درصدی کارمندان در ادارات البرز خواهیم بود.
وی در خصوص تعطیلی پنجشنبه های استان البرز نیز 
بیان کرد: در این رابطه هم تابع تصمیمات ملی هستیم 
و البته تا رسیدن به شرایط عادی،  شاهد اجرایی شدن 
البرز و شهر کرج  طرح تعطیلی پنجشنبه ها در استان 

خواهیم بود.

چهار هزار و ۵۰۰ واحد صنفی در کرج اخطار تعطیلی 
دریافت کردند 

معاون استاندار البرز همچنین از ارائه اخطار تعطیلی به 
چهارهزار و ۵۰۰واحد صنفی به دلیل رعایت نکردن پروتکل 

های بهداشتی در شرایط کرونایی خبرداد.
قاسم پور افزود: از ۱۲مهر با اجرای طرح محدودیت های 
کرونایی به صورت هفتگی تیم های بازرسی کرج شامل 
حرفه ای  انجمن  اصناف،  بهداشت،  مراکز  فرمانداری، 
واحدهای پذیرایی و گردشگری، ورزش و جوانان، صنعت 
و معدن تجارت در سطح شهر نظارت ویژه خود را آغاز 

کردند. وی ادامه داد: این تیم ها با انجام روزانه به طور 
متوسط ۷۰۰مورد بازرسی و ۱۵۰مورد اخطار تعطیلی در 
تلاش برای حفظ سلامت عموم با آگاهی بخشی هرچه 

بیشتر برای مقابله با شیوع ویروس کرونا هستند.
به  بی توجهی  دلیل  به  قاسم پور گفت: ۳۰۰واحد صنفی 
نظر  با  بهداشتی  پروتکل های  نکردن  رعایت  و  اخطارها 
کارشناسان بهداشتی و دستور مراجع قضایی تعطیل شدند.

وی یاد آورشد: از کسبه، اصناف و مراکز خدمات رسان 
با رعایت پروتکل های بهداشتی  درخواست می شود که 
همراهی لازم را برای مقابله با شیوع ویروس کرونا داشته 

باشند تا زنجیره ویروس کرونا قطع شود.
گفتنی است، این استان در وضعیت قرمز و اضطراری 
کرونا قرار گرفته واز زمان شیوع کرونا  تاکنون نزدیک به 
۲۳هزارنفر از مبتلایان بدحال کرونا در بیمارستان های 
استان بستری شده که حدود ۲۲هزار و۲۵۰بهبود یافته اند.
همچنین تاکنون بیش از یک هزارو ۷۰۰نفر از مبتلایان به 

کرونا در استان جان باخته اند.

»البرز« چه خبر؟

طرح »هر معلم ۳دقیقه با کرونا« پنجشنبه های البرز تا کی تعطیل می ماند؟
در قزوین اجرایی می شود

جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین با اشاره به 
طرح »هر معلم ۳دقیقه با کرونا« گفت: از معلمین محترم 
انتظار می رود حداکثر سه دقیقه در کلاس درس های مجازی 
دانش آموزان را توجیه کنند تا اصول بهداشتی را رعایت کرده 
و مراقب والدین خود باشند و این توصیه ها را نیز به آنان 

منتقل کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی استانداری 
قزوین، منوچهر حبیبی با اشاره به اینکه معلمین می توانند راه 
مقابله با کرونا را آموزش دهند، اظهار کرد: یکی از محورهای 
اثرگذار مقابله با کرونا، آموزش و فرهنگ سازی است. معلمان به 
جهت تجربه خوبی که در این حوزه دارند می توانند نقش آفرینی 

کرده و در کلاس های درس این مهم را اجرایی کنند.
وی ادامه داد: در حال حاضر قریب به ۲۳۵هزار دانش آموز و 
حدود ۱۶هزار فرهنگی در استان وجود دارد که اگر راه های مقابله 
با کرونا از طریق معلمین به دانش آموزان آموزش داده و بر آن 

تأکید شود می تواند طیف گسترده ای از جامعه را پوشش دهد.
جانشین ستاد مقابله با کرونای قزوین عنوان کرد: با اطمینان 
می توان گفت که چنانچه این مهم عملی شود تقریباً تمامی 
خانواده ها با این مقوله روزانه مواجه خواهند بود لذا از معلمین 
محترم انتظار می رود در شرایط فعلی که به صورت مجازی با 
دانش آموزان در ارتباط هستند حداکثر سه دقیقه در کلاس 
درس های مجازی آنان را توجیه کنند تا اصول بهداشتی را 
رعایت کرده و مراقب والدین خود باشند و این توصیه ها را نیز 

به آنان منتقل کنند.

تأسیس موزه ملی حصیر در گیلان
رئیس میراث فرهنگی رشت از راه اندازی موزه ملی حصیر 
در روستای فشتکه خبر داد و گفت: موزه ملی حصیربافی به 
عنوان قدیمی ترین صنایع دستی بومی و کهن ترین دست بافته 
استان گیلان در روستای فشتکه)روستای ملی حصیربافی( 

تأسیس می شود.
ایمان سهیلی از راه اندازی موزه ملی حصیربافی در رشت خبر 
داد و اظهار کرد: در حال حاضر ۱۰۰۰ هنرمند رشته حصیربافی در 
شهرستان رشت فعال هستند که ۷۰۰هنرمند در بخش خمام 

و به ویژه در روستای فشتکه کار حصیربافی انجام می دهند.
اینکه  به  اشاره  با  رشت  فرهنگی شهرستان  میراث  رئیس 
روستای فشتکه به عنوان روستای ملی حصیربافی در فهرست 
هنر  شدن  جهانی  لازمه  افزود:  است،  شده  ثبت  ملی  آثار 
حصیربافی راه اندازی موزه ای برای معرفی بیشتر این هنر است، 
براین اساس برنامه ریزی های لازم در راستای معرفی، توسعه و 
ترویج حصیربافی و رشته های صنایع دستی وابسته به حصیر 
و همچنین جذب گردشگر، تقویت توان اقتصادی هنرمندان 
این رشته انجام گرفته و مقرر شده موزه ملی حصیر در روستای 

فشتکه شهرستان رشت تأسیس شود.
وی گفت: با پیگیری و حمایت مدیرکل میراث فرهنگی گیلان 
و فرماندار شهرستان رشت، برای راه اندازی این موزه در فاز 
نخست اعتباری بالغ بر ۱۲۰میلیون تومان در کمیته برنامه ریزی 

شهرستان پیش بینی شده است.
سهیلی با بیان اینکه بهترین بازار صنایع دستی کشور در حال 
حاضر بازار حصیر است، خاطرنشان کرد: یکشنبه بازارهای خمام 
یکی از بازارهای محلی است که فرصت خوبی را برای هنرمندان 
رشته حصیر فراهم کرده و در این بازار فروشنده بدون واسطه 

اقدام به عرضه محصولات خود می کند.
رئیس میراث فرهنگی شهرستان رشت با اشاره به برگزاری 
مجازی  فضای  بستر  بر  محصولات  فروش  آموزشی  دوره  
علی  کرونا  شیوع  کرد:  بیان  رشته حصیر،  هنرمندان  برای 
رغم آسیب های فراوانی که به همراه داشت، فرصتی را برای 
هنرمندان روستایی رشته حصیربافی فراهم کرد تا با استفاده 
از فضای مجازی محصولات خود را راحت تر به فروش برسانند.

کوتاه از استان ها

طرح تفصیلی کرج بازنگری می شود

اجرای انتقال آب کرج به تهران منجر به خشک شدن استان البرز می شود 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز گفت: طرح تفصیلی شهر کرج برای جانمایی آثار و 

ابنیه تاریخی بازنگری می شود.
از ایسنا، فریدون  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
محمدی افزود: در این دوره از بازنگری طرح تفصیلی 
شهر کرج، با پیشنهاد این اداره کل مقرر شد تا تعدادی 
از ابینه تاریخی که قابلیت ثبت در فهرست آثار ملی را 

دارند در نقشه جدید جانمایی شوند.
وی با بیان اینکه طرح تفصیلی شهر کرج هر ۱۰سال 

یک بار از طرف مراجع ذیربط بازنگری می شود، ادامه 
داد: در همین راستا و به همت کارشناسان این اداره 
کل، با شناسایی، بررسی و مطالعه آثار تاریخی در نظر 
گرفته شده، در نقشه طرح تفصیلی شهر کرج جانمایی 

خواهند شد.
محمدی توضیح داد: از جمله این بناهای شاخص به 
خانه هنرمندان متعلق به محمدصادق فاتح یزدی، خانه 
علی اکبر صارمی معمار برجسته ایرانی و ساختمان 

فعلی ثبت اسناد کرج اشاره کرد.

نماینده البرز در شورای عالی استان ها با اشاره به اینکه 
انتقال آب کرج به تهران باعث مشکلات اکوسیستمی 
در منطقه می شود، گفت: تمامی باغات و زمین های 
کشاورزی که در پایین دست کرج قرار دارند با این 

انتقال آب خشک خواهند شد.
حامد  ایلنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
صادقیان در این باره گفت: آب منطقه ای تهران متولی 
طرح انتقال آب کرج به استان تهران است. طی سال 
های اخیر جلسات متعددی در این باره در استان البرز 
با حضور مسئولان هر دو استان برگزار شده است که 
مدیران آب منطقه ای تهران اعلام کردند اجرای این 
طرح هیچگونه مشکلی را در زمینه اکوسیستم منطقه 
آبخیز سد کرج و  آورد و در حوزه  به وجود نخواهد 
محدوده پایین دست منجر به خشک شدن باغات و 

کشاورزی منطقه نخواهد شد.
اداره  که  فنی  مطالعات  با  اما  داد:  ادامه  صادقیان 

حفاظت محیط زیست، منابع طبیعی و آب منطقه ای 
استان البرز انجام دادند خلاف گفته های آب منطقه ای 
تهران را ثابت کرد که با اجرایی شدن این طرح پوشش 
گیاهی، ساختار اکولوژیک منطقه از بین خواهد رفت و 
رودخانه کرج خشک می شود و آسیب های مخربی که 
در پایین دست تونل انتقال آب صورت می گیرد باعث 

نگرانی مردم منطقه شده است.
نماینده البرز در شورای عالی استان ها ادامه داد: در حال 
حاضر اجرای این طرح توسط آب منطقه ای تهران در 
دستور کار قرار دارد و به زودی هم اجرایی خواهد شد.

وی عنوان کرد: طول این تونل انتقال آب 30کیلومتر 
است که در نهایت آن حق آبه هایی که در گذشته هم 
قول داده بودند به استان البرز اختصاص داده نشده 
است. مسئولان نیز در این باره به صورت کلی و مبهم 

صحبت می کنند.
متولیان  داد:  ادامه  استان ها  عالی  شورای  عضو 

بر  آب  تاثیرات مخرب  و  آب  انتقال  برای  امر  این 
کارشناسی  و  فنی  جلسات  در  منطقه  اکوسیستم 
جهت  به  تنها  و  ندارند  گفتن  برای  حرفی  قطعا 
نوعی  به  تهران  استان  آب  شرایط  بودن  حساس 
بیشتر بحث را به سمت و سوی تصمیمات کلان 
لحاظ  به  ولی  دهند.  می  سوق  کشور  مدیدریتی 
برای  مخربی  تاثیرات  آب  انتقال  این  کارشناسی 

استان البرز در پی خواهد داشت.
صادقیان تصریح کرد: انتقال آب از کرج به تهران اکو 
سیستم آبی رودخانه کرج را تحت تاثیر قرار خواهد 
داد و موجب کم آبی این روخانه می شود و باغات 
کشاورزی که در پایین دست سد کرج مشروب می 
شوند از محدوده سد تقریبا تا شهرستان کرج حدود 
30کیلومتر به طول و به عرض سکونت گاهی آن که 
حدود 120میلیون مترمکعب است و  کشاورزان در آن 

حق آبه  دارند، با مشکل جدی برخواهند خورد.

۵۰۵ میلیون دلار کالای غیرنفتی و صنعتی البرز صادر شد
»جهانگیر شاهمرادی« -معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز- از 
صادرات ۵۰۵ میلیون دلاری کالاهای غیرنفتی و صنعتی این استان ظرف مدت 

هفت ماه گذشته در این استان خبر داد.
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شهری 67 سال پیش در چنین روزی، دو ماه و 21 روز پس از كودتای 28 مرداد، محاكمه دكتر 
محمد مصدق كه در بازداشت بود به اتهام ضديت با سلطنت و قصد بركناركردن شاه و نيز 

به عنوان مسبب وقايع 25 تا 28 مرداد در محكمه نظامی تهران آغاز شد...

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

جریمه صنایع آلاینده به جای تخصیص 
به شهرداری ها صرف رفع آلایندگی شود

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: متاسفانه 
در قانون بودجه پیش بینی نادرست شده است که 
صنایع آلاینده را جریمه کنیم و پولش را به شهرداری 
بدهیم، در حالی که پول جریمه صنایع آلاینده باید 
صرف رفع آلایندگی همان کارخانه ها و شهرها شود.

روز  کلانتری  عیسی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
چهارشنبه در آیین بهره برداری از واحد تصفیه پساب 
تبریز  پتروشیمی  آلاینده شرکت  گازهای  امحای  و 
تاکید کرد: حفظ محیط زیست وظیفه همگانی است 

و مال این دولت یا آن دولت نیست.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه 
در استقرار صنایع بزرگ و جانمایی آنان در کلانشهرها 
محاسبه درست انجام نشده است، گفت: به عنوان 
مثال در دو کلانشهر اصفهان و تبریز که بادها همیشه 
از غرب به شرق می وزد، صنایع آلاینده نیز درست در 

غرب تاسیس شده اند.
او افزود: علت آلایندگی تبریز این است که اصول 
رعایت  صنایع  استقرار  در  را  زیست  محیط  اولیه 
نکرده اند و تمام آلایندگی ها وارد شهر می شود و 
ما مجبور به هزینه های گزاف برای رفع آلایندگی 

هستیم.

توان نوسازی خودروهای دیزلی با سرعت بیشتر
 را نداریم

کلانتری ادامه داد: مسئله دیگر در استقرار صنایع 
برای کلانشهرها در نظر نگرفتن فاصله آنان از تمرکز 
جمعیتی است. به دلیل حمل و نقل آسان و رفت و 
آمد سریع کارگران به محیط کار، فاصله محل صنایع 
بزرگ و آلاینده با مکان های ساکن جمعیت رعایت 
نشده است و ما امروز گرفتار معضل آلایندگی در 

کلانشهرها هستیم.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به تاثیر 
آلایندگی ها بر افزایش مرگ و میر کرونا گفت: طبق 
تحقیقات دانشگاه های آمریکا، به ازای یک واحد 
افزایش ذرات معلق هشت درصد بیماران کرونا بیشتر 

می میرند.

او با اشاره به افزایش تمرکز خودروها و صنایع در 
مازوت  و  گازوئیل  امروزه مصرف  اظهارکرد:  شهرها 
به دلیل تردد کامیون های بالای ۵۰ سال در شهرها 
بزرگ  که  است  یافته  افزایش  صنایع  استقرار  و 
ترین آلاینده شهرها هستند و با توجه به وضعیت 
اقتصادی کشور توان نوسازی خودروهای دیزلی را با 

سرعت بیشتر نداریم.

شرکت پتروشیمی تبریز اولین کارخانه بدون 
آلایندگی است

کلانتری گفت: فقط در تهران در فصل پاییز ۶۰ درصد 
درصد  و ۲۰  دیزلی  به خودروهای  مربوط  آلایندگی 

مربوط به سوخت نیروگاه ها است.
اولین  تبریز  پتروشیمی  شرکت  اینکه  بیان  با  او 
اگر شرایط  و  ندارد  آلایندگی  است که  ای  کارخانه 
امروز پایدار باشد می تواند به عنوان شرکت سبز ثبت 
شود، گفت: امیدوارم بقیه صنایع آلاینده نیز از این 
سیاست پتروشیمی تبریز پیروی کنند تا شهرها  از 

آلودگی پاک شود.
عسلویه  به  اشاره  با  زیست  محیط  سازمان  رئیس 
عسلویه  برای  دلار  میلیارد   ۱۰۰ از  بیش  داد:  ادامه 
هزینه شده است که به خاطر صرفه جویی ۲ میلیارد 

دلاری امروز منطقه قابل سکونت نیست.
دریاچه  احیای  طرح  اجرای  به  اشاره  با  کلانتری 
ارومیه، این طرح را یکی از بزرگ ترین و ماندگارترین 
سال  در  گفت:  و  کرد  اعلام  محیطی  زیست  طرح 
۱۳۹۴ یک دهم واحد فشار خون مردم تبریز به خاطر 
غبارهای نمکی بالا رفت و اگر این گونه پیش می 

رفت باید تبریز تخلیه می شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست، پروژه پوشش گذاری واحد تصفیه پساب و 
سیستم  اولین  عنوان  به  آلاینده  گازهای  امحای 
تصفیه خانه کاملا بسته کشور با هزینه بیش از ۲ 
میلیون یورو در شرکت پتروشیمی تبریز با حضور 
محیط  سازمان  رئیس  و  جمهوری  رئیس  معاون 

زیست به بهره برداری رسید.

گزارش ورزشیگزارش

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

مهندسی شکست خورده ره به کمیته المپیک نمی گشاید!

دو تندیس »مرحوم فاتح« و »مهر پدری« زینت بخش شهر کرج 

جا به جایی روسای فدراسیون ها و مهندسی انتخابات از سوی معاون 
قهرمانی وزارت ورزش در حقیقت هموار کردن راه جهت دستیابی به 

صندلی کمیته المپیک است.
راهی که برخی دوستان به جناب داورزنی توصیه کرده بودند ولی آقای 
داورزنی با هوش تر از این ها بود و خیلی به موقع خود را از مهلکه 
لیست سیاه مدیران سلطانی فر خارج کرد و رفت به پایتخت خودش 

و فدراسیون والیبال را در دست گرفت.
داورزنی در حقیقت شخصیت ریاست کمیته المپیک را دارد و سال 
ها تجربه حضور در فدراسیون والیبال و ادارات کل ورزش از وی یک 
کارکتر خاص ساخته است اما او خطر نکرد و بهترین مسیر را در 

بهترین زمان ممکن برای جدا کردن خود از این مهلکه انتخاب کرد.
اما معاون فعلی وزارت ورزش که به لطف برخی حمایت ها در دولت 
احمدی نژاد سر از فدراسیون ووشو در آورد و چندسالی از دست پخت 
دیگران در فدراسیون ووشو خوب استفاده کرد تا بازهم همان جریانی 
که وی را به ریاست فدراسیون رساند او را به معاونت وزارت ورزش 
برساند. با این وجود در ووشو کارنامه خوبی داشت ولی بلند پروازی 
بعضا انسان را از چاله به چاه می افکند. البته در این موقعیت کوتاه و 
کار کردن با سلطانی فر خیلی خوشبختی به همراه نمی آورد چون به 
قدری کارنامه ورزش در دوران مدیریت جناب سلطانی فر سیاه هست 
که هر مدیری وارد این چرخه شود مثل یک مهره سوخته خواهد بود.
اکنون برگردیم به آنچه معاون وی در سر می پروراند و رفقای خود 
را برای حضور در انتخابات فدراسیون ها کاندید می کند. به نظر می 
رسد در افکار وی و آنچه ما تصور می کنیم جناب معاون هدفش 
انتخابات کمیته المپیک دوره آینده است ولی هم برای اینکار دیر 

شده و هم زود است!
دیر شده از این بابت که فدراسیون ها تقریبا جا به جا شده اند و 

چند فدراسیونی مثل دوومیدانی را که هدف مهندسی قرار داده بودند 
از دست در رفت و نفری کم نام و نشان با وجود دوبار مهندسی 
انتخابات بر ریاست دوومیدانی تکیه زد... فدراسیون فوتبال که اصلا 
دست وزارت ورزش نیست و نفر مورد نظرشان برای شطرنج را هم 
سوخت دادند و در همین حال انتخابات کمیته المپیک یکسال بعد 

از دولت جدید که بیابد برگزار می شود.
جا به جایی ها در دو باشگاه استقلال پرسپولیس نیز برای پشتوانه 
مردمی صورت می گیرد. این نیز پرونده وزارت را بدتر خراب می کند 
چون از انتخاب افراد در هیات مدیره دو باشگاه معلوم و مشخص 

است چندان این انتخاب ها موفقیت آمیز نبوده است.
آیا جناب معاون واقعا به فکر کسب کرسی ریاست یا دبیرکلی المپیک 

است؟
یا بنا دارد دوباره به ووشو برگردد تا در تحولات آینده بتواند از این مسیر 

به کمیته و کرسی های آن دست یابد... 
در هر صورت به نظر نمی رسد وی با این دستپاچگی بتواند به آنچه 
مد نظر دارد دست یابد و چه بسا با پایان دولت دوازدهم و دوران تلخ 
وزارت سلطانی همه آن ها که دور و اطراف وی بودند پرونده شان را 

ببندند و ره خود گیرند.
تنها بهانه ای که تا حدودی  پرونده تاریک وزارت 5 ساله سلطانی 
فر را روشن نگه می دارد بهانه ای به نام کروناست که می توانند 
بر ضعف های یک سال پایانی سرپوش بگذارند و البته در جریان 
پرونده ویلموتس و شفر و کالدرون چندان خرابکاری صورت گرفته که 
بلافاصله بعد از پایان وزارت این گروه بر ورزش خیلی از این پرونده آن 
ها رو خواهد شد و باید منتظر اتفاقات عجیب و غریب در آن روزهای 
نزدیک باشیم چه اینکه رد پای یکی دو آقازاده در این پرونده ها به 

وضوح دیده می شود. 
الان اگر رفتار و کردار معاون را با قبل از معاونت مقایسه کنیم تفاوت 
زیادی در رفتار و گفتار وی می بینیم. وی در زمان ریاست بر ووشو 
بسیار خوش برخورد و عاطفی بود اما از زمان پست معاونت به شدت 
عصبی و بعضا پرخاشگر نشان می دهد و این هم به دلیل فشار 
سنگین کار بر وی در این پست پر دردسر است و سلطانی فر همه 
بار مسئولیت های قهرمانی را روی دوش او انداخته و دکتر علی نژاد 
تحمل این باز سنگین را ندارد برای همین عصبی و کم حوصله و 

همانطور که گفتیم بعضا پرخاشگر نشان می دهد...

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
گفت: ساخت دو تندیس مرحوم فاتح و مهر پدری در دستور کار 

سازمان است.
به گزارش دنیای هوادار، پیمان بضاعتی پور با اعلام این خبر 
گفت: جانمایی مجسمه ها در میادین یا چشم اندازهای شهری، 
از آن رو که موجب شکل گیری نوعی هویت ملی و فرهنگی می 

شود می تواند نوعی الگوپذیری مثبت را در جامعه رواج دهد.
او با اشاره به اینکه مجسمه ها و الِمان های شهری می توانند 
هویت بومی هر شهر و محله ای را شکل دهند و به ویژه در 
حافظه شهروندان و زندگی روزمره آنها نقش تاثیر گذاری را ایفا 
کنند، عنوان کرد: با این رویکرد معاونت زیبا سازی و اداره هنرهای 
شهری سازمان سیما، منظرشهرداری کرج در راستای ارج نهادن به 
مقام مرحوم »محمد صادق فاتح« اقدام به ساخت تندیس این 

چهره مهم و تاثیرگذار کرده است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
با بیان اینکه  این تندیس در حال حاضر در مرحله مُدلاژ بوده و 
توسط هنرمند مجسمه ساز مهدی رنگچی در حال ساخت است، 
اضافه کرد: همچنین به منظور نکوداشت مقام شامخ پدر از خود 
گذشتگی و ارزش های اخلاقی، تندیس مهر پدری نیز توسط 

هنرمند مجسمه ساز منصور آذری در حال ساخت قرار دارد.
بضاعتی پور ادامه داد: این تندیس نیز قرار است در آینده ای 
نزدیک زینت بخش شهر کرج شود تا علاوه بر ارج نهادن به مفاخر 
شهر نقش بسزایی در غنی ساختن زندگی شهری از طریق بیان 

هنری داشته باشد.
گفتنی است رئیس اداره هنرهای شهری و اساتید کمیته داوری 
سازمان به منظورهر چه بهتر شدن کیفیت اجرای این دو الِمان 
از روند ساخت آن در کارگاه این دو هنرمند بازدید و از نحوه تولید 

این آثار هنری دیدن کردند.

در چنین روزی!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

شهری
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فرهنگی
مرور فیلم های ابوالفضل پورعرب در شبکه نمایش

شبکه نمایش در بخش ژانر منتخب هفتگی خود، به مرور آثار ابوالفضل پورعرب بازیگر نام آشنای 
کشورمان می پردازد. فیلم های این بازیگر از شنبه تا جمعه ساعت ۲۱ ، عروس، دست های آلوده، 

در کمال خونسردی، دو روی سکه، چهره، جوانی و چند می گیری گریه کنی هستند.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم موسیقی متن فیلم لیلی و مجنون Leyla et Majnun اثری از آهنگساز پرآوازه 
فرانسوی، آرماند آمار Armand Amar است. آشنایی او با موسیقی ملل مختلف، امری 
است که باعث شده موسیقی او علاقه مندان پرشماری در میان مردم کشورهای مختلف 
 Home داشته باشد. ساخت موسیقی متن برای مستندهای بین المللی همچون خانه
و انسان Human نمودی از این توانایی ها است. او سابقه همکاری با کارگردانان زیادی 
با ملیت های متنوع را دارد و ناصر خمیر Nacer Khemir کارگردان تونسی یکی از این 
نام ها است. این کارگردان علاقه زیادی به فرهنگ منطقه غرب آسیا و شمال آفریقا 
دارد و در ساخته هایش به داستان های تاریخی این منطقه از جمله داستان شهرزاد 

Sheherazade، لیلی و مجنون و همچنین ماجراهای عارفانه پرداخته است.
با خصم نبرد خون توان کرد/ با یار نبرد چون توان کرداز معرکه ها جراحت آید/ اینجا همه 
بوی راحت آید »آرماند آمار« یکی از مشهورترین آهنگ سازان موسیقی ملل است. آشنایی 
او با موسیقی مناطق مختلف دنیا باعث شده است تا او همیشه یکی از گزینه های اصلی 
برای ساخت موسیقی فیلم های بین المللی و چندفرهنگی باشد. او برای فیلم فرانسوی 
کنسرت موفق به دریافت جایزه سزار برای بهترین موسیقی شد. در کارنامه او، ساخت 
آثار درخشانی دیده می شود. از معروف ترین آثار او می توان به مستند زمین از بالا و بابا 

عزیز، مستند خانه اشاره کرد.

Leyla et Majnûn
::     Armand Amar- آرماند آمار   ::

داستان های ویلیام شکسپیر همواره از پای ثابت فیلم های سینمایی بزرگ و 
تئاترهای مهم بوده و این بار نت فلیکس هم از اهمیت آن با خبر شده است و به 
سراغ داستان پادشاه هنری پنجم رفته است. داستان فیلم راجع به هنری پنجم 
بعد از مرگ برادرش و درگیری کشورش با حملات متعدد دشمن و قحطی است 

و او باید تمام سعیش را بکند که کشورش را از این وضع اسف بار خلاص کند.
او در سال۲۰۱۰  بر عهده داشته است.  را دیوید میکاد  این فیلم  کارگردانی 
فیلمی با نام Animal Kingdom ساخت که با بازخورد بسیار خوبی از طرف 
منتقدان و مخاطبان رو به رو شد اما طی چند سال گذشته فیلم های ناموفقی 
ساخت که هرگز به سودآوری نرسید و حتی به او لقب استعداد از دست رفته 
را دادند. ظاهرا نت فلیکس به او اعتماد کرد و این فیلم موفق شد علاوه بر 
نمرات خوب منتقدان، توجه مخاطبان زیادی را هم به دست آورد. بازیگران 
این فیلم از استعدادهای جوانی هستند که در چند سال گذشته نشان داده اند 
که می توانند بر خلاف انتظارات، فوق العاده ظاهر شوند. بازیگرانی همچون 
»تیموتی شلمت« و »رابرت پتینسون« که در این فیلم فوق العاده ظاهر شدند. 
توصیه می کنیم که حتما این فیلم نت فلیکسی را که قطعا یکی از بهترین 

فیلم های۲۰۱۹ است تماشا کنید.

 The king–پادشاه
:: دیوید میکاد  ::

کتاب آیشمن در اورشلیم نوشته هانا آرنت با ترجمه زهرا شمس بعد از چندین دهه به 
زبان فارسی ترجمه شده است. آیشمن در اورشلیم: گزارشی از ابتذال شر کتابی است از 
هانا آرنت نظریه پرداز سیاسی در سال۱۹۶۳. در این کتاب آرنت، روایت یهودی ای را بازگو 
می کند که در دوره به قدرت رسیدن آدولف هیتلر از آلمان گریخت، کتاب آیشمن در 

اورشلیم گزارشی از محاکمه آدولف آیشمن است.
نظریه آرنت در کتاب آیشمن در اورشلیم این است که شرهای بزرگ در طول تاریخ بشر 
به طور عام، و به طور خاص جنایت عظیم هولوکاست، نه توسط متعصبان کور اتفاق 
افتاده است نه عامل آن بیماران با مشکلات روانی بوده اند بلکه به وسیله مردم عادی 
که استدلال های دولت مردان و حکومت هایشان را پذیرفته اند به اجرا درآورده اند رخ داده 
است و به همین دلیل، از نظر این مردم اعمالشان رفتاری طبیعی بوده است. ازین رو 
این کتاب به بررسی کامل این موضوعات می پردازد. ترجمه فارسی کتاب آیشمن در 
اورشلیم پس از گذشت حدود ۶۰سال در داخل کشور و به صورت قانونی منتشر شده 
است. نشر برج اعلام کرده که این کتاب را با رعایت قانون کپی رایت منتشر کرده و حق 
کپی رایت آن را به بنیاد هانا آرنت پرداخت کرده است. بسیاری از فارسی زبانان سال ها 
منتظر و مشتاق مطالعه این کتاب مهم و جنجالی هانا آرنت بودند. خواندن این کتاب 

را به همه کسانی که مشتاق مطالعه این کتاب بودند، توصیه می کنیم.

آیشمن در اورشلیم- هانا آرنت
::  ترجمه: زهرا شمس   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»داغی« به »نور آسیا« رسید
فیلم کوتاه »داغی« به تهیه کنندگی و کارگردانی 
Jogja-( فاطمه محمدی بخش نورِ آسیا جشنواره
NETPAC JAFF( به نمایش درمی آید. بخشِ نور آسیا 
مربوط به فیلمسازانی است که با ساخت اولین و یا دومین 
اثر خود، نشان می دهند که آینده سینمای آسیا خواهند بود. 
پانزدهمین دوره این جشنواره، امسال در تاریخ ۲۵ تا ۲۹ نوامبر 

برابر با پنجم الی نهم آذرماه در اندونزی برگزار می شود.

افتتاحیه  فیلم  به عنوان  »خورشید«  انتخاب 
جشنواره دوحه

جشنواره اجیال قطر که امسال برای نخستین بار به 
صورت ترکیبی از رویدادهای فیزیکی و آنلاین برگزار 

می شود، فیلم »خورشید« مجیدی را به عنوان فیلم افتتاحیه 
خود برگزید. این جشنواره که امسال برای نخستین بار به 
صورت ترکیبی شکل می گیرد از سوی انستیتو فیلم دوحه 
برگزار می شود.امسال ۸۰ فیلم از ۴۶ کشور مختلف در این 

رویداد ۶ روزه به نمایش درمی آیند.

»بی حسی موضعی« ۸۷۳ میلیون تومان فروخت
فیلم سینمایی »بی حسی موضعی« به کارگردانی 
و نویسندگی حسین مهکام و تهیه کنندگی حبیب 
رضایی، بعد از چند هفته اکران در سینما از ۱۰مهرماه 
وارد چرخه اکران آنلاین شد و با گذشت ۳۰روز، با فروش ۴۳هزار 
و ۶۷۵بلیت در ۲پلتفرم فیلیمو و نماوا به پایان اکران آنلاین رسید.

یک فیلم جنگی پرستاره در راه است
فیلم جنگی »چیزهایی که با خود بردند« با بازی 
شماری از بازیگران مشهور از جمله تام هاردی 

نامزد اسکار بازیگر »مد مکس«، تای شرایدن بازیگر 
»ماد«، استیون جیمز نامزد گلدن گلوب بازیگر »اگر خیابان 
بیل می توانست حرف بزند«، بیل اسکارزگرد بازیگر »آن«، پیت 
دیوید سن، اشتون سندرز بازیگر »مهتاب«، مارتین سنسمایر، 

مویسس آریاس و انگس کلود ساخته می شود.

سابق(«  )ریولی  »صحرا  سینما  و  »امیراقتدار«  عمارت 
همراه با چهار بنای تاریخی دیگر در تهران، در فهرست 

آثار ملی کشور به ثبت رسیدند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، با برگزاری 
جلسه شورای ملی ثبت آثار تاریخی، ۱۰بنای تاریخی از 
استان تهران در این جلسه بررسی شدند، که شش اثر 
تاریخی در فهرست آثار ملی به ثبت رسیدند، یک اثر 
واجد ارزش ثبت شمرده شد و نسبت به تکمیل پرونده 
و طرح مجدد سه اثر تاریخی دیگر در برای بررسی و ثبت 

در فهرست آثار ملی تأکید شد.
عمارت »امیراقتدار )امیرلشکر محمودخان انصاری(« که 
اواخر مهرماه خبر احتمال تخریب آن بر اساس حکم 
دیوان عدالت اداری منتشر شده بود، به دلیل دارا بودن 
ارزش های معماری دوره تحول بنا و انتصاب به سردار 

امیر در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسید.
در  که  سابق(  )ریولی  »صحرا«  سینما  جلسه  این  در 
سال۱۳۴۵، با نمایش فیلم کتاب آفرینش افتتاح شد 
و یکی از بزرگترین سینماهای خاورمیانه لقب گرفت، به 
عنوان یک میراث معماری معاصر در فهرست آثار ملی 

به ثبت رسید.
همچنین ساختمان »دسوتو« که از دهه بیست شمسی 
به مرور در بخش جنوبی خیابان سعدی و نزدیک به 
تقاطع اکباتان بورس فروش لوازم یدکی خودرو و دفاتر 
فروش اتومبیل مانند جیپ و کرایسلر شکل می گیرد، در 
فهرست آثار ملی به ثبت رسید. شرکت »اتومبیل دوج 
دسوتو« در این ساختمان دفتری برای خود ایجاد کرد. 
ساخت بنا از سال۱۳۲۴ آغاز و در ادامه با توجه به نواقص 
موجود در ساختار سازه ای آرشیتکت بوریس و آرشیتکت 
وارطان هوانسیان به پروژه اضافه و کار آن تا سال۱۳۲۶ 

به پایان رسید.

»قلعه دختر اهار« نیز با این شرط که محدوده عرصه 
تدقیق و ضمیمه پرونده شود و نسخه فیزیکی پرونده 
ثبتی با قید فوریت به ستاد ارسال شود، در فهرست آثار 

ملی کشور به ثبت رسید.
در این جلسه دو بنای قرار گرفته در نبش جنوبی خیابان 
حافظ به شماره سه و بخش شمالی خیابان به شماره 
پلاک یک، اثر معماری وارطان به عنوان میراث معماری 

معاصر در فهرست میراث ملی کشور به ثبت رسید.
جنوبی  نجات الهیِ  خیابان  در  گرفته  قرار  ساختمان 
)ویلای جنوبی(، نبش جنوب شرقی خیابان سمیه واجد 

ارزش تاریخی فرهنگی شناخته و تاکید شد باید پرونده ی 
ثبتی آن به فوریت به اداره کل میراث فرهنگی استان 

تهران تحویل شود.
از سوی دیگر »ساختمان وزارت کشور« و بنای موسوم به 
»ویلای عالیخانی« باید با تکمیل مستندات بار دیگر در 
شورای ثبت مطرح شود. همچنین بر اساس اعلام شورای 
ثبت آثار ملی کشور، ویلای موسوم به »محمدحسین 
دانشگاه  مهندسان  کانون  یا  دوکومو  باید  علم الهدی« 
اثر را احصا و برای  تهران ارزش های تاریخی فرهنگی 

طرح مجدد در شورای ملی ثبت ارسال شود.

مکث

»سینما صحرا« و »امیراقتدار« ملی شدند
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زنوزی برای انتخابات فدراسیون می آید
محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور، قصد دارد به ریاست فدراسیون فوتبال برسد. او پیش 
از شروع فصل جدید رقابت های لیگ برتر ، برای تراکتور و سپس برای هولدینگش »دریک« 
مدیرعامل انتخاب کرد تا بتواند تمام تمرکزش را روی کاندیداتوری اش برای کسب میز ریاست 
فدراسیون فوتبال بگذارد و به نظر می رسد با آمادگی بالایی هم قصد دارد پا به انتخابات بگذارد.

ورزشی

پس از وضع قانون منع ورود بازیکن خارجی به فوتبال ایران، 
دیگر بازار نقل و انتقالات فوتبال ما، از واردات بازیکن محروم 

و فقط رویکرد صادراتی به خود گرفته است.
استقلال و پرسپولیس، طبق روال هرساله شان در آغاز لیگ  
بیستم هم دچار تغییراتی شدند، تحولاتی که طبق همان قانون 

جدید مذکور تفاوت های قابل توجهی با فصول گذشته دارد.
استقلالی ها پس از پنج سالی که با تغییرات عمده ای پای به 
رقابت ها گذاشته بودند، حالا تقریبا توانسته اند بازیکنان اصلی 
خود را حفظ کنند و با چندین خرید جدید تیمی با تحولاتی 
کمتر برای خود جمع کرده اند، تیمی که ستاره هایی چون 
علی کریمی و روزبه چشمی را از دست داد و رشید مظاهری، 
محمدحسین مرادمند، بابک مرادی، مهدی مهدی پور، متین 
کریم زاده، محمد نادری و سید احمد موسوی را جذب کرد. 
البته آبی ها میلاد ذکی پور، مرتضی تبریزی، محسن کریمی و 
علی دشتی را از دست دادند که تاحدودی جزو بازیکنان مهم 

و اصلی تیم محسوب نمی شدند.
اما در سوی دیگر، پرسپولیسی ها که در پنج فصل اخیر در 
ثبات کامل به سر می بردند، اما حالا با تغییرات گسترده خود 
را برای لیگ بیستم آماده می کنند، تغییراتی که به خروج پنج 
بازیکن اصلی تیم و خرید هشت بازیکن جدید برمی گردد، 
سرخ های پایتخت در فصل جدید، علی علی پور، علیرضا 
بیرانوند، شجاع خلیل زاده، مهدی ترابی و محمد نادری را 
از دست دادند و به احتمال قطع به یقین محمد انصاری و 
محسن ربیع خواه هم از اردوی سرخ ها جدا می شوند، دو 
بازیکنی که در لیست خروج یحیی گل محمدی قرار گرفته اند، 

اما پرسپولیسی ها عیسی آل کثیر، حامد لک، سعید آقایی، 
میلاد سرلک، آرمان رمضانی، احسان پهلوان، مهدی شریفی و 
علی شجاعی را هم به خدمت گرفتند، بازیکنانی که یکبار در 
آسیا نشان دادند می توانند عصای دست یحیی باشند و در 

لیگ برتر هم به تیمشان کمک کنند. 
حال با این اوصاف می خواهیم خروجی های بزرگ پنج فصل 

اخیر سرخابی های پایتخت را بررسی کنیم:

استقلال: دوازده ستاره با انقضای نهایت دو فصل

خروجی های بزرگ استقلال در پنج فصل اخیر لیست بلند 
بالایی دارد، دوازده ستاره اسبق آبی ها که به جز دو نفر آن ها، 
مابقی دو سال یا کمتر عمر حضورشان در تیم استقلال دوام 
نداشت، در این لیست پر و پیمان آبی ها، روزبه چشمی پس از 
پنج فصل حضور و امید ابراهیمی هم بعد از چهار فصل حضور 
در استقلال رکوردداران حضور مستمر در خروجی های استقلال 
هستند، اما علی کریمی، پژمان منتظری، مجید حسینی، 
سجاد شهباززاده و امید نورافکن پنج ستاره ای بودند که بعد 
از دوسال پوشیدن مستمر پیراهن آبی در پنج فصل اخیر به 
سمت درب های خروج تیم روانه شدند، اما داغ دل استقلالی 
ها زمانی تازه می شود که به ادامه این لیست می رسند، کاوه 
رضایی، سرور جباروف، مامه تیام، اللهیار صیادمنش و طارق 
همام بازیکنان بزرگی بودند که فقط یک فصل توانستند در 

استقلال بمانند و به دلایل مختلفی جدا شدند. 

پرسپولیس: هفت به علاوه یک ستاره، با بالای سه
 فصل حضور

پرسپولیسی ها درحالی به لیست هشت نفره شان می رسند، 
که هفت بازیکن از این هشت ستاره بعد سه یا بیش از سه 
فصل پیراهن سرخشلن را تعویض کردند. علی علی پور بعد از 
شش فصل حضور نهایتا راهی پرتغال شد، علیرضا بیرانوند و 
مهدی طارمی بعد از چهر سال حضور مستمر، فرشاد احمدزاده 
و شجاع خلیل زاده بعد از سه فصل و صادق محرمی هم بعد 
از حدود دو فصل به سمت خروجی های پرسپولیس رفتند، 

اما مهدی ترابی تنها یک فصل پیراهن سرخ ها را پوشید و 
سپس جدا شد، البته بازیکنانی چون محسن مسلمان و رامین 
رضائیان هم جز خروجی های بزرگ پرسپولیس بودند که با 
نظر مربی تیم جدا شدند، محمد نادری هم به دلیل اینکه 
قرضی در پرسپولیس توپ می زد، نمی توان نحوه جدایی آنها 

را با نفرات لیست مذکور آن ها را مقایسه کرد.
استقلال و پرسپولیس حدودا در این پنج فصل، بیست بازیکن 
از بهترین هایشان را از دست دادند، در شرایطی استقلالی ها 
سهم شصت درصدی از لیست دارند که پنج بازیکن از هشت 
خروجی بزرگ سرخ ها در پنج فصل اخیر فقط این فصل 
جدا شدند و ثبات بی چون چرای چند سال گذشته سرخ 
ها کاملا نمایان است، با این اوصاف پرسپولیسی ها در پنج 

فصل مذکور فقط در این فصل از مسابقات لیگ برتر، برای 
بار نخست با شرایطی روبه رو هستند که در پنج سال اخیر، 
شدیدا گریبانگیر استقلال شده بود، استقلالی که نداشتن ثبات 
و تغییرات متعدد، راه موفقیت و کسب جام را برایش بسیار 

دور کرد و بحران های بزرگی را برایش پیش آورد.
متاسفانه مدیریت نادرست، عدم عقد قرارداد های معقول، دلال 
های بی شمار و منابع مالی نامناسب، وجودشان با اصل و 
اساس فوتبال ایران انس گرفته است و موارد ذکر شده می 
تواند از اصلی ترین دلایل خروج ستاره ها از فوتبال ما باشد، 
دلایلی که اگر با خود رو راست باشیم، همه و همه به همان 
مورد اول بازمی گردد که فعلا درد بی درمان ورزش کشورمان 

است.

دیدگاه

درد کهنه استقلال در پیکر پرسپولیس یحیی؛

ترازو تغییرات بزرگ؛ شصت چهل به زیان آبی ها

منچستریونایتد بی خیال جذب دمبله نشده؟
موندو دیپورتیوو می گوید که باشگاه منچستریونایتد قصد 
دارد در نقل و انتقالات ژانویه برای جذب عثمان دمبله اقدام 

کند.
عثمان دمبله در نقل و انتقالات تابستانی تا آستانه جدایی از 
بارسلونا پیش رفت و حتی در مقطعی گفته شد که توافقات 
ابتدایی برای انتقال این وینگر فرانسوی به اولدترافورد انجام 
شده است اما نهایتاً به نظر می رسد که مخالفت خود این 

بازیکن باعث شد که او در بارسا ماندگار شود.

از طرفی باشگاه منچستریونایتد در نقل و انتقالات تابستانی 
هرگز انتظارات هواداران خود را برآورده نکرد و به نظر می رسد 
که همین موضوع نیز باعث شده که این تیم تا به اینجای 
فصل نتایج بسیار دور از انتظاری را کسب کند و در رتبه 

عجیب و غریب پانزدهم جدول لیگ برتر قرار گیرد.
هم چنین به نظر می رسد که شیاطین سرخ در پنجره 
های نقل و انتقالات بعدی بسیار فعال عمل خواهند 
دیپورتیوو  موندو  کاتالانی  منبع  رابطه  در همین  کرد. 

مدعی شده که منچستر یونایتد بعد از شروع بد در فصل 
جدید قصد دارد در نقل و انتقالات زمستانی تیم خود 
را تقویت کند و در این راستا آنها تمام تلاش خود را 
برای به خدمت گرفتن عثمان دمبله از بارسلونا انجام 

خواهند داد.
بر اساس این گزارش منچستریونایتد قصد دارد ابتدا در 
زمستان به شکل قرضی دمبله را به خدمت بگیرد و سپس 

چند ماه بعد در تابستان قرار داد او را دائمی کند.

دریچه

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

پیرو آگهی انحلال شرکت پارسا مکان شوشتر )با مسئولیت محدود( انتشار یافته در روزنامه رسمی شماره ۲۱۹۶۲ مورخ 
1399/05/20 صفحه ۱۱۹ و به استناد مفاد ماده ۲۱۵ قانون تجارت و ماده ۲۲۵ قانون اصلاح قسمتی از قانون تجارت، به 
این وسیله ضمن اعلام شروع تصفیه ، از تمامی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعا یا طلبی نسبت به شرکت پارسا مکان 
شوشتر با مسئولیت محدود )در حال تصفیه( به شماره ثبت ۲۰۲۲۸ و شناسه ملی ۱۰۱۹۰۰۱۸۱۵۳ دارند، دعوت می شود که 
ظرف مدت قانونی از تاریخ انتشار این آگهی، ضمن مراجعه به محل تصفیه شرکت واقع در تهران، خیابان دکتر شریعتی، 
بالاتر از میرداماد، مقابل ایستگاه متروی شریعتی، برج مینا، طبقه دهم - واحد شش- کدپستی ۱۹۴۸۸۴۹۱۸۸ و با همراه 
آوردن ادعای کتبی و اصول مدارک و اسناد مثبته طلب یا ادعای خود، آنها را با اخذ رسید کتبی دارای تاریخ تحویل، به مدیر 

تصفیه شرکت تسلیم و تحویل نمایند. تاریخ انتشار نوبت اول 99/6/15 و نوبت دوم 99/7/16
غلامرضا بهداروندیانی - مدیر تصفیه شرکت

آگهی دعوت از بستانکاران )نوبت سوم(
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ورزشی
تست ۶ بازیکن لیگ برتر مثبت شد

»زهره هراتیان« -سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا در فوتبال- گفت: در فاصله ۷۲ ساعت تا برگزاری 
مسابقات تیم های لیگ برتری، ۷۳۲ تست کرونا گرفته شد که از این تعداد تست PCR از ۱۵ تیم لیگ 

برتری )به جز پیکان که بازی این تیم مقابل صنعت نفت لغو شده( تست ۶ بازیکن مثبت اعلام شد.

قهرمان المپیک به ۶ماه حبس محکوم شد
احمد ابوغاش- قهرمان اردنی المپیک۲۰۱۶ ریو در رشته تکواندو، چندی پیش در 

خبری غافلگیرکننده اعلام کرد از دنیای قهرمانی خداحافظی کرده است.پس 
از این اتفاق مشخص شد وی به دلیل ارتکاب جرم دارای پرونده است 

و دیگر قصدی برای حضور در میادین ندارد.دادگاه اردن وی را به دلیل 
پرونده جنایی و جعل اسنادرسمی به ۶ماه حبس محکوم کرد.

جمشیدی: برای قهرمانی در لیگ بسکتبال آمده ایم
ملی پوش تیم بسکتبال شهرداری گرگان گفت: در این فصل برای کسب عنوان 

قهرمانی آمده ایم. محمد جمشیدی- ستاره تیم بسکتبال شهرداری گرگان در 
دیدار مقابل می رفسنجان، پس از کسب پیروزی در این دیدار گفت:متأسفانه 

در این دیدار خوب نبودیم که دلیل این انفاق دوری ۷ماهه بازیکنان از 
مسابقات بود.در مقابل بازیکنان مس هماهنگ تر از تیم ما بودند.

CBA ادامه درخشش حدادی در
روزپنج شنبه درهفته نهم از رقابت های لیگ بسکتبال چین )CBA(، تیم بسکتبال 

سیچوان با درخشش حامدحدادی سنتر و ستاره ایرانی خود، در یک بازی نزدیک 
موفق شد با نتیجه۸۱ - ۸۰ برابر تیم بیجینگ داکس به پیروزی برسد.حدادی 

دراین بازی حضور ۴۶دقیقه ای داشت که با کسب ۲۵امتیاز، ثبت ۱۹ریباند و 
۵پاس گل، ضمن ثبت دبل دبل امتیازآورترین بازیکن این دیدارشد.

جدایی فرهاد قائمی از الریان تکذیب شد
دریافت کننده تیم ملی والیبال ایران همچنان در تیم الریان قطر بازی می کند. 

در روزهای اخیر خبری در برخی رسانه ها مبنی بر قطع همکاری فرهاد 
قائمی با باشگاه الریان قطر منتشر شده که صحت ندارد.دریافت کننده 

تیم ملی والیبال ایران همچنان در تیم الریان قطر بازی می کند و 
درهفته آینده نیز این تیم را در  دیدارهای پیش رو همراهی خواهدکرد.

کناره گیری تیم هیئت بسکتبال خوزستان از لیگ برتر تکذیب شد 
مجتبی پیرعباسی- رئیس هیئت بسکتبال استان خوزستان با اشاره به اینکه 

مسابقات نماینده خوزستان درهفته نخست مسابقات لیگ برتر به علت 
مثبت شدن تست کرونا پنج بازیکن این تیم به زمان دیگری موکول 

شد، گفت: کناره گیری تیم هیئت بسکتبال خوزستان از لیگ برتر 
صحت ندارد و ما با قدرت در این رقابت ها حضور خواهم داشت.

هدف حفظ سهمیه والیبال کردستان در لیگ برتر است
سرمربی تیم راه یاب ملل مریوان گفت:هدف حفظ سهمیه کردستان 

در لیگ برتر والیبال است و در هربازی بهترین عملکرد خودمان را 
ارائه می دهیم.پس از وقفه ای یک ماهه در مسابقات لیگ برتر 

زده  روزیکشنبه  از  رقابت ها  رفت  دور  دوباره  والیبال، سوت 
خواهدشد و تهران برگزارخواهد شد.

نگرانی از کاهش شمار کشتی گیران در کشور
در  کشتی گیران  کاهش  به  اشاره  با  ایران  کشتی  رئیس فدراسیون 

کشور آن را نگران کننده دانست و خواستار حمایت از این رشته 
شد.علیرضادبیر با اشاره به افت جمعیت کشتی گیران در کشور 

گفت: بالای یک میلیون کشتی گیر در کشور داشتیم که اکنون 
به ۴۰ تا ۴۵هزارنفر رسیده است.

زمان رکوردگیری ملی پوشان وزنه برداری مشخص شد
نخستین اردوی تیم ملی وزنه برداری برای حضور در رقابت  های قهرمانی 

آسیا پس از مدت ها تعطیلی  از روز ۱۰آبان ماه در کمپ تیم های ملی 
آغاز شد. طبق تصمیم کادرفنی تیم ملی وزنه برداری مقررشد نتایج 

ملی پوشان در پیکارهای هفته نخست لیگ برتر به عنوان رکوردگیری 
تیم ملی برای اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا محسوب شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

دعوت انصاری فرد به تیم ملی برای بازی با بوسنی
باشگاه آ.آک یونان از دعوت کریم انصاری فرد به 
تیم ملی فوتبال ایران خبر داد. دراگان اسکوچیچ، 
سرمربی تیم ملی دعوتنامه برای بازیکنان مدنظر خود 
را اعلام کرده است و اکنون بعد از سردار آزمون، مهاجم تیم 
فوتبال زنیت سن پترزبورگ، کریم انصاری فرد دومین بازیکنی 

است که حضورش قطعی شده است.

افتتاحیه لیگ بیستم با دوئل تهرانی ها
نخستین هفته بیستمین دوره لیگ حرفه فوتبال 
ایران امروز با ۴ دیدار برگزار می شود که در که مهم ترین 

بازی ها   پرسپولیس مهمان سایپاست و تراکتور در تبریز 
پذیرای نفت مسجدسلیمان است. افتتاحیه لیگ بیستم را در 
حالی دو تیم تهرانی سایپا و پرسپولیس برگزار می کنند که دو 

تیم فصل قبل شرایط متفاوتی را پشت سر گذاشتند.

هری کین در تاتنهام ۲۰۰ گله شد 
تاتنهام توانست در مرحله اول رقابت های لیگ اروپا با 
نتیجه ۳ بر یک لودوگورتس بلغارستان را شکست دهد. 
هری کین گل اول بازی را به ثمر رساند تا با این گل شمار 
گل های خود را با پیراهن اسپرز به ۲۰۰ گل زده در ۳۰۰ بازی برساند.

رأی شکایت النصر از پرسپولیس امروز صادر می شود
یک خبرنگار و کارشناس ورزشی عربستان اعلام کرد که 
رأی شکایت النصر از پرسپولیس امروز صادر می شود. 
باشگاه النصر عربستان بعد از باخت به پرسپولیس ایران 

در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا از نماینده ایران به بهانه 
استفاده از بازیکنان »غیر مجاز« شکایت کرد.

زیرکزی کرونایی شد
بازیکن جوان خط حمله تیم فوتبال بایرن مونیخ به 

ویروس کرونا مبتلا شد. 

یک اجماع عمومی پیرامون دکتر دادگان به وجود آمده 
و بیشتر دلسوزان فوتبالی و غیرفوتبالی براین باورند که 
تنها فردی که در این موقعیت می تواند فوتبال را از این 
بدهد  نجات  دستگی  چند  و  درگیری ها  این  و  گذرگاه 

شخص محمد دادگان است.
حتی منتقدترین افراد و آن ها که با دادگان از قدیم موضع 
داشتند و هنوز هم دارند به سلامت و درایت و شجاعت 
دادگان اذعان دارند و در بین اعضای هیات رئیسه فعلی 
فدراسیون فوتبال هم 90 درصد به سمت دادکان گرایش 
دارند، حتی بسیاری براین باورند که اگر دادگان وارد عرصه 
انتخابات شود خیلی ها که اسب خود را زین کرده اند بر 
می گردند و نمی آیند ولی دو سه نکته هست که دادگان 
کمی مردد مانده و اگر بتواند با خودش این دو سه مورد 
را حل کند، معادلات فوتبال به سمت امیدوارکننده ای 

خواهد چرخید.
اولین نکته موضع وزیر ورزش است که بدون شک آنقدر 
دور اندیش نیست که اختلاف سلیقه ها را کنار بگذارد و 
از آمدن افرادی مثل دادگان به خاطر خودش و به خاطر 
فوتبال استقبال کند نه اینکه برود در موضع دفاعی که 

فلانی در فلان روز علیه من صحبت کرد.
او فعلا باید ببیند مصلحت فوتبال کشور به کدام طرف 

است و اگر باهوش باشد و مشاوران خوبی داشته باشد 
انتخابات  تنش  بدون  و  آزاد  فضای  در  می دهد  اجازه 
فوتبال با حضور 4 نفر آدم قوی و کاردان برگزار شود تا 

خیالش از بابت فوتبال آسوده شود.
یقینا اگر فوتبال را دست یک فرد کاردان بسپارد نیمی از 
گرفتاری هایش برطرف خواهد شد و می تواند با آرامش 
به سایر اتفاقات ورزش مثل المپیک و پارالمپیک برسد.

با این وجود کارشناسان براین باورند که آنچه مجمع اراده 
کند اتفاق می افتد و وزیر ورزش نمی تواند دخل و تصرفی 

در انتخابات فوتبال داشته باشد.
بیشتر روسای هیات ها یا مستقیم با دادگان کار کرده اند 
و یا او را از نزدیک می شناسند و می دانند که فدراسیون در 
صورت حضور دادگان دوباره قدرت خواهد گرفت و از آنجا 
که دادگان بلد است چگونه منابع مالی را به سمت فوتبال 

بیاورد هیات ها نیز از این بابت آسوده خاطر می شوند.
با رایزنی ها و نفوذی که وی دارد درآمدهای بلوکه شده 
ایران در فیفا از این حالت رکود خارج می شود و راه حل 
برای آن هست و باید افرادی را برای باز کردن این قفل 
انتخاب کرد که به دیپلماسی فوتبال آشنایی کامل داشته 

باشند.  
از همه مهم تر فساد گسترده در فوتبال چهره زشت خود 
را جمع خواهد کرد و دلال ها بساط شان از باشگاه ها و 

اطراف تیم های ملی جمع می شود.
فراکسیون ورزش مجلس نیز از حضور دادگان در انتخابات 
فوتبال استقبال می کند ولی این ها همه در حالی ست که 
محمد دادگان شرایط را برای ورودش به عرصه انتخابات 

مساعد ببیند.
ورزش   وزیر  که  بسا  چه  و  کرد  پیشداوری  نمی توان 
از دور و بری های  اما برخی  باشد  هم ته دلش همین 

سلطانی فر که با حضور احتمالی دادکان منافع شان به 
خطر می افتد آب را گل آلود می کنند و ذهن سلطانی فر 
را هم مغشوش خواهند کرد تا از حضور داگان جلوگیری 
کنند ولی اگر دادگان  مصمم شود که بیاید توجهی به 

این افراد نمی کند.
حرف آخر

دادگان وقتی رُیس فدراسیون فوتبال شد تیمسار ناصر 
نوآموز را نایب رئیس گذاشت، محمدرضا پهلوان را دبیر 
در کمیته های  علی محمد مرتضوی  کرد،  انتخاب  خود 
رئیس  سه  هم زمان  و  یافت  حضور  فدراسیون  دیگر 
فدراسیون را در کنار خود داشت و این بود که موفق ترین 

فدراسیون تاریخ فوتبال را رقم زد.
که  است  مهم  خیلی  نویسنده  من  برای  حال  هر  در 
فدراسیون فوتبالی داشته باشیم که به تیم های ملی آن 
افتخار کنیم، دست و پای دلال ها از اردو تیم های ملی 
قطع شود، حس ایرانی و وطن دوستی به تیم های ملی 
تزریق شود و فوتبال در مسیر سعادت و سلامت حرکت 
کند که همه لذت ببریم، دلال ها مربی به تیم ملی معرفی 
نکنند، بازیکنان براساس شایستگی که دارند به تیم ملی 
براساس تصمیماتی که در قهوه خانه ها و  یابند نه  راه 

دخمه ها و ویلاهای آنچنانی گرفته می شود.
تیم ملی برای بازی با تیم های بزرگ دنیا کاسه چه کنم 
چه کنم به دست نگیرد بلکه مثل همان دورانی که در 
رده ی سیزدهم فیفا بودیم برای دیدار دوستانه با تیم های 
مطرح آسیایی و درجه دو اروپایی و آمریکایی هم پول 

بگیرد و هم تمام هزینه های سفر تیم ما را بدهند...
ما آن فدراسیون را می خواهیم و امیدواریم عقلای قوم 
دور هم بنشینند و به این نتیجه برسند تا فوتبالمان از 

این منجلاب رهایی یابد.

لنز

اجماع عمومی برای حضور دادگان در فدراسیون فوتبال

مهدی صالحی

 خبرنگار
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مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد البرز گفت: اجرای محدودیت های 
وضع شده ی پایتخت - به جهت شیوع کرونا- در استان البرز 

هم لازم است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز ناصر مقدم با اعلام این خبر افزود: بنابر مصوبه 
ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا، دستورالعمل ارتقاء استفاده 
از ماسک و فاصله گذاری اجتماعی البرز تدوین شد و بمنظور 
اجرائی نمودن آن قرارگاه فرماندهی آن با حضور اعضا و به 

ریاست جناب آقای دکتر فردی معاون محترم سیاسی و 
امنیتی استانداری  تشکیل گردید.

ناصر مقدم افزود: با عنایت به تشدید شیوع ویروس کرونا و 
جهش در ابتلای شهروندان به این بیماری خطرناک، بمنظور 
تامین امنیت بهداشتی و سلامت شهروندان البرز، موضوع 
استفاده از ماسک و رعایت فاصله گذاری های اجتماعی به 
عنوان مهم ترین موانع شیوع بیشتر این بیماری، با وجود 
تعطیلی روز پنجشنبه در دستور کار مسئولان البرز قرار گرفته 
و به واسطه اهمیت موضوع و تبیین شرایط و فراهم شدن 
مقدمات اجرای صحیح و کامل این دستورالعمل از روز شنبه 

هفدهم آبان ماه در استان، همفکری و هماهنگی شد.
مسئول کمیته اطلاع رسانی و مدیریت جو روانی استان البرز 
افزود: با عنایت به مصوبه چهل و دومین جلسه ستاد ملی 
کرونا، مبنی بر اجرای هماهنگ و مشابه محدویت های وضع 
شده استان تهران در استان البرز، دستورالعمل ارتقاء استفاده از 
ماسک و فاصله گذاری اجتماعی البرز با تکیه بر اجرا در اماکن 
و سیستم حمل و نقل عمومی استان، تدوین و ابلاغ شد. 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز اضافه کرد: اجرای 

دقیق این دستورالعمل می تواند کمک شایانی به کاهش و 
کنترل روند شیوع این بیماری خطرناک باشد.

وی افزود: شیوع این بیماری، تاثیرات منفی متعددی را بر 
زندگی و سلامت مردم داشته که بی توجهی به استمرار این 
ویروس، موجب اتلاف بیشتر توان اجرائی کشور و هزینه کرد 
اعتبارات و منابع موجود به این موضوع می شود فلذا باید با 
اجرای تدابیر و راهکارهای روزآمد و اثربخش، دولت و ملت عزم 
و همکاری خود را معطوف به رعایت اصول بهداشتی نموده 
و مانع از افزایش فشارهای موجود بر سیستم پزشکی و کادر 

درمان کشور و استان گردند.
ناصر مقدم افزود: بیش از 8 ماه است که شاهد مجاهدت های 
بی دریغ کادر درمان و پزشکی و پیگیری و تلاش مسئولان 
بخش های مختلف در مبارزه با این ویروس منحوس هستیم 
و باید هرچه زودتر با روح جمعی و همکاری مشترک عموم 
مردم و مسئولین این موضوع به سامان برسد تا انشاالله شاهد 
سلامت و نشاط حداکثری عموم مردم و شهروندان باشیم و 
انرژی و منابع ملی در راستای پیشرفت و توسعه هرچه بیشتر 

بخش های مختلف میهن عزیزمان صرف گردد.

گوشه وکنار

مکث

»ناصر مقدم« تاکید کرد:

لزوم اجرای محدودیت های وضع شده ی پایتخت در استان البرز
ورزش گیلان در سراشیبی

 رو به افول
نقی هدایتی -  نویسنده میهمان

بلاشک یکی از بزرگترین چالش های امروز کشور مدیرانی 
هستند که در جای خود قرار نگرفته اند. مدیران رانتی و 
ناکارآمدی که با اشغال موقعیت مدیریتی هم این فرصت را 
از دیگران می گیرند و هم عالمانه یا جاهلانه باعث تضعیف 

جایگاه مدیریتی می شوند. 
تاکنون ده ها گزارش و یادداشت و... درخصوص وضعیت 
در  وزیر ورزش هم  نوشته شده و شخص  استان  ورزش 
بر حفظ  ورزش  وزیر  اصرار  دلیل  اما  دارد  قرار  آن  جریان 
نداشته، روشن  استان  برای ورزش  آورده ای  مدیرکلی که 
نیست؟ وقتی کارنامه مدیری روی میز وزیری باشد که در 
آن همه چیز روشن است، چرا باید وزیر بر حفظ وی اصرار 
بورزد؟ گاهی گفته می شود پدرخوانده ورزش گیلان مدعی 
است مدیرکل ورزش استان را او نصب کرده و تا زمانی که 
نخواهد برگ درختی هم نمی افتد و نهادهای داخل استان 
نخواهد،  وزیر  که  زمانی  تا  و...  استاندار  نماینده،  از  اعم 
کاره ای نیستند. گاهی هم از حمایت چند نماینده گیلان 
از مدیرکل ورزش خبر می دهند اما یکی از دوستان نزدیک 
من که با وزرات ورزش ارتباطاتی دارد مدعی است که وزیر 
می گوید چون در بین 31 استان کشور فقط مدیرکل ورزش 
گیلان یک زن است، ناچار شده ام وی را در مدیریت ورزش 
استان حفظ کنم. من کاری به این روایت ها ندارم که آیا 
روابط فردی یک فرد با وزیر و مدیران وزارت ورزش باعث 
حفظ مدیرکل استان شده و یا حمایت این یا آن نماینده و 
حفظ ویترین مدیرکلی زن در ورزش اما موارد فوق از یک 
واقعیت تلخ حکایت می کند که انتصاب مدیران تا چه حدی 
تحت تاثیر رابطه، رانت و لابی و... است. از وزیر ورزش که 
بی کفایتی خود را در زمان استانداری گیلان و در بحران برف، 
نشان داده انتظار نمی رود که در انتخاب مدیر ورزش استان، 

درست رفتار کند. 
مدیرکل  حفظ  به  عمومی  افکار  اقناع  برای  ورزش  وزیر 
ضعیف و ناکارآمد استان، لازم است به این سوالات پاسخ 

دهد:
1. مدیرکل کنونی گیلان بر اساس کدامیک از صلاحیت های 
تخصصی، مدیریتی و فکری منصوب شده است؟ آیا وزارت 
ورزش به عنوان یک دستگاه حاکمیتی می تواند هر شخصی 

با هر ویژگی را منصوب کند؟ 
2.  رتبه گیلان در ارزیابی های سازمانی از زمانی که مدیرکل 
مدیر  یک  چرا  ؟  چیست  شده،  منصوب  استان  ورزش 

ضعیف باید بر ورزش استان تحمیل شود؟ 
3.  چرا از زمان انتصاب مدیرکل ورزش، مدیران و سرمایه 
انسانی و متخصص ورزش استان به بایگانی سپرده شده و 

همگی حذف شده اند؟    
4. چرا  وزیر ورزش فجایع برگزاری مسابقات بین المللی 
وزنه برداری سال 98 که بر اساس نظر صریح رئیس جمهور 
یکی از کانون های تولید ویروس کرونا بوده، پیگیری نکرد؟
5. چرا وزیر ورزش می داند رتبه گیلان در ارزیابی سازمانی 

در بخش عمرانی و زیرساخت ها، چیست؟
به  انسانی  نیروی  نفر   70 از  بیش  می داند  وزیر  آیا    .6
شیوه های غیرقانونی جذب اداره کل شده و مشاغلی که 
متعلق به جوانان تحصیلکرده استان و بیت المال است بین 

فامیل وجناح و رابطه تقسیم شود؟ 
7. آیا وزیر ورزش می داند که هیات های ورزشی و حوزه 

جوانان اداره کل استان در چه شرایطی قرار دارند؟
مشخص  دخالت های  با  که  می داند  ورزش  وزیر  آیا   .8
مدیرکل ورزش در باشگاه سپیدرود رشت چه بلایی بر سر 
این باشگاه آمده و هزینه های انباشته آن چقدر می باشد؟ 

و ...

یادداشت

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

انتخابی کشتی گره تیم ملی را کورتر کرد!

کمتر کسی تصور می کرد مسابقات انتخابی درون اردویی 
کشتی تا این اندازه بتواند در ترکیب تیم ها ملی دگرگونی 

ایجاد کند.
شکست های غیر منتظره نامداران کشتی به همان اندازه 
که برای کادر فنی و فدراسیون چالش برانگیز بود در نظر 
کارشناسان نکته سنج و آنان که از نزدیک دستی بر آتش 

ورزش اول دارند محتمل می نمود.
پیشاپیش قرار بود نفرات مورد نظر فدراسیون و کادر فنی 
بدون شرکت در میدان انتخابی راهی پیکارهای جهانی 
شوند استدلال آقایان کوتاهی فرصت تا زمان مسابقات، 
شیوع بیماری کرونا و دلایل شخصی دیگر بود که آنان را 
مجاب کرد تا ملی پوشان مورد نظر را برای حضور در میدان 
جهانی دستچین کنند اما نقد کارشناسان مستقل و قاطبه 
مربیان و کشتی گیران باعث شد تا کادر فنی و متعاقب 

آن رئیس فدراسیون برخلاف اظهارات اولیه بر لزوم رقابت 
های انتخابی درون اردویی پای فشارند.

برهمین اساس مقدمات رقابت های انتخابی فراهم شد 
تا مسئولان ذیربط بتوانند در پایان به اهداف مورد نظر 
دست پیدا کنند اما فراز و فرود نامداران شرایط را به گونه 
ای رقم زد که نگاه کارشناسان مستقل، مدعیان پوشیدن 
پیراهن تیم ملی و مربیان سازنده خصوصا شهرستانی ها 
با حقیقت قرین شود. بطوری که معادلات از پیش تعیین 
شده در مورد نفرات برتر تیم ملی به خصوص کشتی آزاد 

به هم خورد.
به واقع پیش از برگزاری مسابقات انتخابی کمتر کسی 
تصور می کرد نامدارانی چون پرویز هادی، یدالله محبی، 
بهنام احسان پور، مهدی علیاری، امیرحسین زارع، رامین 
طاهری و... با ناکامی عرصه مسابقات را ترک کنند اما 
رقابت های انتخابی نشان داد پیروزی از آن کشتی گیرانی 
خواهد شد که با آمادگی مناسب و اعتماد به نفس بالا 
پای در میدان گذاشته، تمرینات منظم و حساب شده ای 
را  برای پوشیدن پیراهن تیم ملی انجام داده اند. کادر 
فنی کشتی آزاد حتی برای اطمینان خاطر در برخی از 
اوزان دستور ثانویه صادر و تاکید کردند برنده نهایی برخی 
اوزان باید دو کشتی از سه کشتی را به نفع خود تمام 
کنند تا در ترکیب تیم ملی قرار گیرند. از قضا این ترفند 

نیز کارساز نشد و باز هم نفرات برتر انتخابی به پیروزی 
رسیدند تا گره تیم ملی بیش از پیش کور شود! به این 
ترتیب رقابت های انتخابی به جای اینکه گره گشا شده و 
به نوعی نظر کادر فنی و فدراسیون را تامین کند گرهی بر 
گره قبلی افزود. جالب اینکه در یک مورد، کشتی گیری 
که اصولا به اردو دعوت نشده بود توانست تمامی مدعیان 
تراز اول را از پیش رو برداشته و شگفتی ساز این دوره از 

رقابت ها باشد.
پرونده مسابقات انتخابی درون اردویی تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی در شرایطی بسته شد که دست 
پیش  از  اهداف  به  فنی  کادر  و  فدراسیون  اندرکاران 
تعیین شده نرسیدند. موفقیت چهره هایی چون علی 
شعبانی، امین طاهری، علی سوادکوهی، محمد هادی 
ساروی، امین کاویانی نژاد و محمد ناقوسی چاره ای 
برای کادر فنی تیم های آزاد و فرنگی باقی نمی گذارد 
کنند.  جهانی  میدان  راهی  را  نفرات  همین  آنکه  جز 
میدانی که اغلب این کشتی گیران برای نخستین بار 
آن را تجربه خواهند کرد. ترکیبی که چه بسا مطلوب 
نظر مربیان نباشد اما چاره ای نیست جز آنکه به نتایج 
رقابت های انتخابی گردن نهاده و چه بسا منتظر پس 
لرزه های نتایج آوردگاه جهانی هم باشند مگر اینکه 
شانس بیاورند و اتحادیه جهانی حکم بر لغو این دوره از 
مسابقات صادر و همه چیز به خیر و خوشی تمام شود. 
اگر چنین نشد تردید نمی توان داشت پس از مسابقات 
انتخابی شاهد اتفاقات ریز و درشت بسیاری خواهیم 
بود. اتفاقاتی که جرقه های آن از مدتی پیش زده شده 

و صف بندی ها مشخص است.

عکس تیم ملی امید ایران شب مسابقه با تیم ملی 
شوروی سابق )روسیه( در سالن  هفتم تیر تهران گرفته 
شده است، مربی تیم زنده یاد حسین جبارزادگان بود.

در شماره ی بعدی دنیای هوادار، مفصل تر از این عکس 
و اساتید و پیشکسوتان حاضر در این قاب ماندگار 

خواهید خواند.

حرف آخر

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار


